
 

 Referat fra Aktivitetsrådsmøde d. 05.03.2019. kl. 9 på 
Lunden. 

Deltagere: Poul, Else, Gunver, Jette, Gulla,  

Fraværende:  Janike, meldt frafald. Uffe, ikke meldt frafald. 

Referent: Else.  

Pkt. 1. 
Godkendelse af 
dagsorden. 
 
 

 
Dagsorden godkendt. 
Med en enkelt tilføjelse – opfølgning fra sidste møde, ang. synliggørelse af A.K. centret. 
 

Pkt. 2.  
Nyt fra 
Aktivitetsrådet. 
 

 
Ansøgning om stole: 
Til ansøgningen om stole, tilføjes der et ønske fra tirsdagens ”Syng dig glad” hold. 
De vil gerne have flere nodebøger. 
 
Opfølgning fra sidste møde: 
Ang. brevet til BRK, er der kommet auto standard svar. Nærmere følger, når rette 
vedkommende har set det. 
 
Poul har haft kontakt til Ældrerådet, som havde haft en udtalelse i radioen, ang. tid. 
Østre skole som Aktivitetshus. De kendte alt til vores tidligere korrespondance om det 
samme, så der kan vi ikke, lige nu, gøre mere. 
 
Poul har ikke nået at tale med Rune Holm endnu, men har det i mente. 
 
Vi vil undersøge om Aktivitetscentret kan stå i Avisen under: Værd at vide. 
 
Cykelstativ: 
Der står mange el cykler på pladsen under halvtaget ved indgangen, når det er dårligt vejr. 
(cykel henstilling frarådes der). 
Gulla vil undersøge, om der er mulighed for et tag over cykelstativerne. 
 
Ønske om flere handicap parkeringspladser ved indgangen: 
Der er ofte problemer med at få handicap parkeret ved indgangen, især når der er 
arrangementer.  Det vil Gulla også se på. 
 
Referat fra Hasle A.K. centers Vinterbuffet: 
Else m. ægtefælle tog imod invitationen, om at deltage og se om det måske kunne erstatte 
Cafeaften. 
Der var god mad, underholdning og fin velkomst, til os to fra Rønne. 
Vi tager det op som punkt, til Holdledermødet d. 24/4. 
 
 
 
 
 



 
Pkt.3. 
Orientering fra 
Kontaktpersoner. 

 
 
Monna fortsætter som Holdleder for malerholdet. 
 
Et IT hold er stoppet. 
 
 

Pkt. 4. 
Nye forslag. 

 
Ingen indkomne. 
 
 
 

 
Pkt. 5. 
Eventuelt. 

 
Der er fortsat plads til at etablere nye hold, hvis der er interesse for dette. 
 
Aktivitetscentret har givet en lykønskningsgave til Janike Thiesens 25 års. Jubilæum. 
 
Bestyrelsen har overvejet at skifte bankforbindelse, men frafalder igen på grund af 
økonomien. Dvs. ingen fordele. 
 

 
 
Næste møde. 
 
 

 
 
Næste møde er 30. april kl. 9.00 på Lunden. 
 
Næste Holdledermøde er d. 24. april, kl. 15.30, i IT. Lokalet på Lunden. 
(Skriv det endelig i kalenderen.) 
 

  

  

  

  

 

 


